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Jeg er en jente på 14 år og jeg kan ikke tro hva regjeringen holder på med nå. Det er sinnsykt og gjør meg 
kvalm. Ja de er kanskje et problem for bøndene og all det men de har fortsatt rett til å leve. Vi ble skapt 
uansett hvordan du tror at vi ble skapt om der at Gud lagde oss eller at big bang eller hva for noe. Alle 
har rett til å leve. Ja vi må drepe noen dyr for å få mat og ja jeg spiser også kjøtt men å skyte ulven når 
den holder på å bli utryddet er jo helt skutt i hjernen. Jeg føler meg flau av å ha noen som ikke tror på 
dyrs velvære som regjering. Jeg blir rett og slett bekymret over hva dere setter ut som eksempler for den 
neste generasjonen " og ja vi lovte noe nei nå bryter vi det for vi har makten og dere er under oss" de 
fleste dyr er redde for oss og vil ikke oss noe vondt. Jeg er egentlig bare skuffet over den norske 
regjeringen det er så tragisk. Dere tror sikkert at jeg er bare en hysterisk 14 år gammel jente men jeg bryr 
meg ikke hva dere synes alt jeg vil er å prøve selv om jeg sikkert ikke hjelper. Men jeg vil bare at ulvene 
skal ha det bra, menneskene skal ha det bra og alle de andre dyrene skal ha det bra. 


